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HVILKE	Å-
MÆRKESAGER	
BRÆNDER	DU	FOR?	

Det	er	egentlig	ligegyldigt,	da	bestyrelsens	primære	opgave	efter	min	
mening	er	organisatorisk.	Hvad,	der	konkret	skal	prioriteres,	må	afhænge	
af,	hvilke	muligheder	der	viser	sig	i	BR,	og	af	hvad	medlemmer	og	
lokalforeninger	vil	prioritere	i	den	kommende	periode.		
Men	jeg	står	på	mål	for	de	17	københavnermål	for	en	bæredygtig	
udvikling,	og	jeg	meldte	mig	ind	i	Alternativet	p.gr.a.	den	klare	grønne	
profil	og	ønsket	om	en	ny	politisk	kultur.	

MOTIVERET	
ANSØGNING	(maks	
1000	tegn):	

Efter	KV	2017	er	en	ny	epoke	begyndt	med	6	BR-	medlemmer	på	et	
stærkt	folkeligt	mandat.	Bestyrelsens	primære	opgave	er	nu	at	sikre,	at	
hele	organisationen	spiller	sammen	om	at	få	så	meget	ud	af	mandaterne	
som	muligt.	Bestyrelsen	skal	være	bindeled	mellem	BR	og	
medlemmer/lokalforeninger	og	skal	arbejde	for	åbenhed	og	
medlemsinddragelse	i	beslutningerne.	Valgkampens	lokale	aktivisme	og	
engagement	bør	fastholdes.	Jeg	ønsker	et	stærkt	og	godt	samarbejde	
mellem	bestyrelsen,	BR-medlemmerne	og	lokalforeningerne.	
Internt	vil	jeg	arbejde	for	et	effektivt	bestyrelsesarbejde,	hvor	man	er	
skarp	på,	hvad	opgaven	er	og	ikke	er,	får	skabt	en	god	arbejdsdeling,	hvor	
alle	tager	ansvar	for	sin	del	og	passer	på	hinanden.	Der	skal	også	være	
plads	til	de	andre	gøremål,	vi	har	i	livet.	
BR-	arbejdet	og	bestyrelsens	arbejde	skal	være	synligt,	forståeligt	og	
gennemskueligt,	derfor	er	kommunikationen	til	medlemmerne	meget	
vigtig.	Jeg	tænker,	at	min	egen	rolle	som	”gammel	rotte”	primært	skal	
være	koordinator	og	tovholder,	ikke	frontfigur.	

KOMPETENCER:	 Uddannelse:	Cand.scient.pol.	fra	Århus	Universitet	og	MPP	fra	Roskilde	
Universitet.	Arbejdserfaring:	20	års	arbejde	som	konsulent	for	alle	typer	
politisk	valgte	bestyrelser	i	tre	forskellige	faglige	organisationer,	7	års	
arbejde	som	selvstændig	med	at	undervise	MED-udvalg	
(samarbejdsudvalg)	i	at	opnå	resultater	og	komme	ud	over	rampen.	
Konceptet	var	værdibaseret	samarbejde.	

RELEVANT	
ERFARING	

Næsten	20	års	erfaring	med	bestyrelsesarbejde	i	ejerforening,	heraf	
mange	år	som	formand.	Det	var	en	kompliceret	ledelsesopgave	som	
frivillig	valgt	formand	at	få	skabt	kvalificeret	flertal	blandt	ejerne	for	en	
række	store	renoveringsarbejder.	

	
STILLERE:	
1	 Fanny	Broholm	
2	 Martin	Boserup	
3	 Jan	Kristoffersen	
4	 Jonathan	Ries	
5	 Hans	Henrik	Andersen	
	


